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In dit document reageren wij op de via de internetconsultatie gepubliceerde conceptregeling BOSA, 

welke op 1 januari 2024 ingaat. Wij zijn blij dat de BOSA op hoofdlijnen in gelijke vorm wordt 

voortgezet en kunnen ook een groot deel van de voorgestelde aanscherpingen steunen, die bedoeld 

zijn om te bewaken dat de BOSA ook echt bij de amateursport in Nederland terecht komt. Daarnaast 

hebben wij nog enkele opmerkingen, namelijk: 

 

• Verhoog het subsidiebudget vanwege uitputting van het budget in 2023, hogere bouwkosten 

en de verhoogde subsidie voor toegankelijkheid en duurzaamheid; 

• Maak subsidieaanvragen ook mogelijk voor sportfaciliteiten met multifunctioneel gebruik; 

• Laat tijdelijke bouwwerken, bodemonderzoek en constructieberekeningen onder de subsidie 

vallen. 

We willen verder benadrukken dat de BOSA regeling van groot belang is voor de amateursport in 

Nederland. Helderheid en zekerheid over de regeling en het budget zijn cruciaal voor het vertrouwen 

bij amateursportorganisaties om hun investeringsplannen uit te werken en te realiseren. 

 

Budget BOSA 

De BOSA is ontstaan doordat amateursportorganisaties geen BTW meer kunnen terugvorderen voor 

investeringen en onderhoud van faciliteiten en materialen. Als tegemoetkoming biedt de BOSA 20% 

subsidie voor deze investeringen, met extra subsidie voor verduurzaming, sociale veiligheid en 

toegankelijkheid. De overheid geeft geld uit aan de BOSA, maar ontvangt ook extra BTW-inkomsten.  

 

Momenteel dreigt de BOSA echter eerder op te raken dan verwacht1, wat gevolgen kan hebben voor 

het budget van 2024. De minister heeft eerder beloofd een oplossing te zoeken wanneer het budget 

op dreigde te raken. Wij roepen daarom op het budget te verhogen, om het vroegtijdig opraken van de 

subsidie te voorkom. Daarnaast is de voorgestelde verhoging van de subsidie voor verduurzaming en 

toegankelijkheid van 30% naar 40% een positieve ontwikkeling. Dit draagt bij aan de ambitie van de 

overheid om sportaccommodaties versneld te verduurzamen en de sport toegankelijk te maken voor 

iedereen. We pleiten naar aanleiding van de verhoging van de subsidie voor een evenredige 

verhoging van het budget. Als het budget voor de BOSA niet in lijn met deze maatregel wordt 

verhoogd is het in feite niet meer dan een sigaar uit eigen doos voor de Nederlandse amateursport. 

Daarbij vragen wij aandacht voor de enorme toename in bouwkosten. Zo was de stijging van materiaal 

in 2021 bijna net zo hoog als in de totale periode 2015-2020. Ook dat vraagt om een verhoogd 

subsidiebudget. 

 

Multifunctioneel gebruik 

We willen ook benadrukken dat sportfaciliteiten steeds vaker multifunctioneel worden gebruikt, wat we 

toejuichen. Dit bevordert samenwerking tussen sport, onderwijs en welzijn. De voorgestelde regeling 

 
1 Het subsidiebudget in 2023 bedraagt €77 miljoen. Daarvan is op 1 oktober al  €69,2 miljoen besteed. Daarnaast is er nog voor 
€28,7 miljoen aan aanvragen in behandeling. 
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lijkt echter een stap terug te doen op dit gebied. Investeringen die gericht zijn op amateursport 

zouden in aanmerking moeten komen voor de BOSA. Dit kan niet als de voorwaarde de 

enkelbestemming ‘sport’ is opgenomen. We pleiten dus voor een toevoeging van die mogelijkheid in 

geval van multifunctioneel gebruik.  

 

Subsidiabele kosten 

Tot slot vragen we aandacht voor het uitsluiten van subsidie voor kosten zoals tijdelijke bouwwerken, 

bodemonderzoek en constructieberekeningen. We raden af om deze kosten niet langer 

subsidiabel te maken, omdat ze essentieel zijn voor goede, passende en veilige sportfaciliteiten en 

er ook BTW over betaald moet worden. Het uitsluiten van deze kosten, die integraal deel uitmaken 

van de kosten van faciliteiten, zou kostenverhogend werken. 


